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Op het vierkante terrein van de Spaghettiflat aan de Jaspersstraat staat een klein open bos. Dit bos 

met meer dan 50 bomen van tussen 50-70 jaar oud is beeldbepalend in de wijk en één van de 

weinige stukken groen. De bomen zijn in de bloei van hun leven en zijn op een enkeling in prima 

staat. Er leven veel vogels met grote en kleine nesten. Insecten maken graag gebruik van de schuil- en 

voedselplekken die de bomen leveren en de vleermuizen komen ’s nachts vanuit de randen van de 

omliggende gebouwen om te foerageren. De mensen uit de buurt komen socializen en picknicken in 

de schaduw, de kinderen spelen er veilig. 

De bomen staan de sloop van de verouderde Spaghettiflat niet in de weg als er op hun takken en 

wortels wordt gelet. En als die oude flat weg is, is er voldoende ruimte voor een modern 

appartementencomplex wat door de bomen weinig last krijgt van hitte en waar de bewoners kunnen 

leven in een groene omgeving. 

Wat ik dan niet begrijp is dat men nu een deel waar de bomen staan, wil gaan bebouwen. Men wil 

ineens een puist of blok extra bouwen juist op die Zuidoostelijke plek terwijl er aan de Noordoostkant 

voldoende open ruimte is voor extra bouw. Gewoon een stukje opschuiven is voldoende. En een 

grote hap van het bos met minimaal 15 mooie gezonde bomen zou hiervoor dan moeten verdwijnen. 

Dat is toch niet logisch, dat is toch kapitaalvernietiging, weghalen van bescherming, schuilplekken, 

voedsel voor dieren, koelte en wateropvang. Dat is niet de juiste weg. Dus vraag ik u te overwegen 

om een herziening van het nieuwbouw-ontwerp te vragen waarbij dat het bos het bos kan blijven. 

 


